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مخالفت عالیترین مقام علمی اهل سنت با «رافضی» خواندن «شیعیان»

احمد طیب اعلام کرد تکفیر و یا اصرار برای رافضی خواندن شیعیان شایسته نیست.

احمد طیب اعلام کرد تکفیر و یا اصرار برای رافضی خواندن شیعیان شایسته نیست.
به گزارش پایگاه الیوم السابع، دکتر احمد طیب، شیخ الازهر مصر اعلام کرد تکفیر شیعیان و یا رافضی خواندن آنها اقدامی

ناشایست محسوب می شود.
وی در سخنرانی روزانه خود به مناسبت ماه مبارک رمضان که از شبکه ماهواره ای مصر پخش می شود اعلام کرد هدف ما
وحدت امت اسلامی است. الازهر هیچ زمانی به دنبال تفرقه میان مسلمانان نبوده، بلکه این الازهر بوده است که در قرن گذشته

ندای تفاهم شیعیان و اهل سنت را سر داد.
وی با بیان اینکه سب و دشنام دادن به صحابه و عایشه همسر پیامبر باید متوقف شود گفت: ما مشاهده می کنیم برخی از

اقلیتهای اهل تسنن، شیعیان را تکفیر کرده و اصرار دارند آنها را رافضی بخوانند که این امری شایسته محسوب نمیشود.
وی اعلام کرد علمای شیعه و اهل سنت باید با برگزاری دیدارهایی موجبات کاهش شکافها میان اهل سنت و شیعیان را فراهم

کنند.
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